
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 17 september 2020 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Erik Neander 
(EN), Rodney Dahlberg (RD), Elin Tärnqvist (ET), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön för mötet, församlingen och församlingsmedlemmar. Därefter gick vi en 
runda och berättade om hur vi har det och vad vi har omkring oss.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
De frågor JL hade han skickat till Roland i förväg och finns med i dagordningen.  
 
6. Krisgruppen 
Inget eget möte har hållits i krisgruppen, men frågan om hanteringen av Covid-19 var uppe på 
föregående föreningsmöte. JÖ berättade att han försökt använda anmälan på hemsidan utan att få 
det att fungera. RD undersöker detta.  
 
7. Diakoni 
Vägmärken: Tillfälle gavs i sammanträdet att reflektera över den första delen av våra vägmärken – 
gemenskap med Gud – och hur den gemenskapen betyder något för våra liv. Samtalet syftade inte till 
att skapa någon ny verksamhet, utan till tacksamhet.  
 
Lyssnarna: Vi har inte setts under hösten men haft mejlkontakt. I den kontakten togs beslutet att låta 
bön vara temat för terminen, och att gå ut med frågor till församlingen om vad som är deras 
bönefrågor.  
 
Programrådet och planering inför hösten: Kalendern på hemsidan är nu uppdaterad. Tre noteringar: 

a. Besök i gudstjänsten den 8/11 av team kopplat till bibelskolan Apg29. 



b. Musiken under hösten: Det har varit svårt att få till träffar med musikerna. Samuel har fått 
uppdraget men backat något eftersom responsen varit så svag. JL har gjort ett nytt försök att 
sammankalla gruppen. 

c. Gudstjänstledare: Pga av missar från JL finns ingen som leder Samtal och bön kommande 
söndag. Frågan gick ut till styrelsen och RD tar det.  

 
Kyrkokonferensen: I dagarna inleds den elektroniska kyrkokonferensen för Equmeniakyrkan. JL 
redogjorde för att den stora frågan innan konferensen är den om kyrkoledarvalet. I frågan om 
kyrkoledare är det tämligen klart att Lasse Svensson kommer att väljas. Frågan om biträdande 
kyrkoledare är däremot en fråga. Valberedningen föreslår Karin Wiborn och Joakim Hagerius. Utöver 
dessa har Linda Alexandersson själv valt att driva en kandidatur. JL får i uppdrag att följa samtalen 
och lägga församlingens röst. 
 
Nattvard: Ann T hade ställt en fråga till RD ang möjligheten att fira nattvard tillsammans igen som 
församling. Hennes förslag vara att var och en tog med eget bröd och vid för att minska 
smittspridningen. JL menar att det är svårt att fira nattvard så både utifrån nattvardens teologi om 
delaktighet och utifrån praktiska aspekter. Styrelsen beslutade att tillsammans med Ann fortsätta 
längta efter att kunna dela nattvard här igen, med förhoppningen att vi när vi kan början med 
gemensamt kyrkfika också kan börja med gemensam nattvard.  
 
 
8. Administration & fastighet 
Kassan: RD hade glömt lappen med exakta siffror men mindes att vi har intäkter som ligger ungefär 
50 000 kr över utgifterna så här långt i år.  
 
Utbyggnad av parkeringen: Eftersom våren har inneburit att vi inte behövt använda hela vår 
parkering har arbetet med att bygga ut den legat lågt. RD har dock fått löften om arbete och material 
till den då vi väljer att sätta igång. 
 
9. Övriga frågor 
Resultat av grillfesterna: Känslan är att det var positivt att få ses när vi inte kan ses som vanligt. Det 
finns önskemål om att kunna bjuda in på samma sätt igen framåt våren.  
 
9. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 13/10  kl 19.30.  
 
10. Avslutning 
Mötet avslutades med bön 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


